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Protokół Nr LXV /2024 
Sesja Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 

w dniu 18 kwietnia 2024 r. 

LXV Sesja Rady Gminy Mińsk Mazowiecki w VIII kadencji odbyła się w dniu 
18 kwietnia 2024 r., w godzinach 11 :00 - 14:50 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Mińsk 
Mazowiecki, ul. J. Chełmońskiego 14. 

W sesji uczestniczyli radni Rady Gminy Mińsk Mazowiecki, sołtysi Gminy 
Mińsk Mazowiecki, p. Antoni Janusz Piechoski Wójt Gminy, p. Radosław Legat Zastępca 
Wójta, p. Jolanta Damasiewicz Sekretarz Gminy, p. Katarzyna Kalinowska Skarbnik Gminy, 
p. Małgorzata Komuda - Ołowska Kierownik GZGK, dyrektorzy gminnych placówek 
oświatowych, inspektor Sławomir Rogowski Komendant Powiatowy Policji, mł. bryg. Tomasz 
Kosznik p. o. Komendanta Powiatowego Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Mińsku 
Mazowieckim, p. Sławomir Barankiewicz Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
i Prezes Miejsko-Gminnego Związku OSP RP w Mińsku Mazowieckim, przedstawiciele 
jednostek OSP działających na terenie Gminy, p. Halina Adamiec Przewodnicząca Zarządu 
Gminnej Spółki Wodnej, mieszkańcy i inne zainteresowane osoby. 

Punkt 1. 
Otwarcie sesji 

Pan Przemysław Wojda Przewodniczący Rady Gminy Mińsk Mazowiecki otworzył obrady 
LXV sesji Rady Gminy i powitał wszystkich przybyłych i oglądających sesję. 

Głosowania jawne imienne odbywają się za pośrednictwem oprogramowania 
umożliwiającego niezwłoczne podawanie do publicznej wiadomości sposobu głosowania 
poszczególnych radnych. Imienny wykaz glosowania radnych z LXV sesii Rady Gminy 
Mińsk Mazowiecki stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 2. 
Sprawdzenie obecności 

Obecność potwierdziło 14 radnych. 
W związku z powyższym Przewodniczący Rady stwierdził quorum i prawomocność obrad 
sesji, 

Punkt 3. 
Uchwalenie porządku obrad sesji 

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad LXV sesji i zapytał, 
czy są wnioski lub uwagi do proponowanego porządku obrad - wniosków i uwag nie 
zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Gminy zarządził glosowanie w sprawie przyjęcia 
proponowanego porządku obrad 

W glosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za przyjęciem było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Przyjęty porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji 
2. Sprawdzenie obecności 
3. Uchwalenie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z LXIV sesji Rady Gminy 
5. Bezpieczeństwo publiczne w Gminie Mińsk Mazowiecki 
6. Sprawozdanie z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych 
7. Sprawozdanie z działalności Wójta 
8. Ocena zasobów pomocy społecznej w Gminie Mińsk Mazowiecki 
9. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2024 rok 
10. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mińsk Mazowiecki 

na lata 2024-2032 
11. Uchwała w sprawie terminów i sposobu ustalania zaliczkowych wpłat nadwyżki środków 

obrotowych dokonywanych przez samorządowy zakład budżetowy - Gminny Zakład 
Gospodarki Komunalnej w Mińsku Mazowieckim do budżetu Gminy Mińsk Mazowiecki 
oraz sposobu i terminu rocznych rozliczeń i dokonywania wpłat do budżetu 

12. Uchwała w sprawie wniesienia aportu do spółki SIM Mińsk Mazowiecki Sp. z o. o. 
13. Uchwała w sprawie zasad udzielenia dotacji z budżetu gminy na dofinansowanie kosztów 

inwestycji służących ochronie powietrza na 2024 rok 
14. Uchwała w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 
znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków 

15. Uchwała w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich na terenie Gminy 
Mińsk Mazowiecki 

16. Uchwała w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych przez 
Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki uwag złożonych do projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części 
miejscowości Stara Niedziałka i Niedziałka Druga pn. ,,Stara Niedziałka i Niedziałka 
Druga - tereny inwestycyjne" 

17. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk 
Mazowiecki obejmującego części miejscowości Stara Niedziałka i Niedziałka Druga 
pn. ,,Stara Niedziałka i Niedziałka Druga - tereny inwestycyjne" 

18. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk 
Mazowiecki obejmującego części miejscowości Karolina i Stara Niedziałka pn. .Karolina 
inwestycyjna" - etap A 
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19. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk 
Mazowiecki obejmującego części miejscowości Grębiszew pn. ,,Grębiszew 
inwestycyjny" - etap A 

20. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki z dnia 
2 kwietnia 2024 r. 

21. Wolne wnioski 
22. Zamknięcie obrad 

Punkt 4. 
Przyjęcie protokołu z LXIV sesji Rady Gminy 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do przedstawionego protokołu - uwag 
nie zgłoszono. Przewodniczący w związku z brakiem uwag uznał protokół za przyjęty. 

Punkt 5. 
Bezpieczeństwo publiczne w Gminie Mińsk Mazowiecki 

Insp. Sławomir Rogowski Komendant Powiatowy Policji - przedstawił sprawozdanie 
z działalności Komendy Powiatowej Policji w Mińsku Mazowieckim w 2023 r. w zakresie 
bezpieczeństwa publicznego. 
Sołtys Sto jadeł Kazimierz Chłopik- zapytał o dzielnicowego w Stojadłach i zgłosił trudności 
w dodzwonieniu się do dzielnicowego. 
Komendant poinformował, że jest nowy dzielnicowy mł. asp. Piotr Pióro, a następnie podał 
telefony kontaktowe do dzielnicowych z terenu gminy. Jeśli chodzi o trudności 
w dodzwonieniu się do dzielnicowego to wynikają one z problemów technicznych w związku 
z przenosinami do nowej komendy, ponieważ to miejsce nie jest objęte zasięgiem telefonii 
komórkowej. Jeśli dzielnicowy nie odbiera to należy napisać smsa lub zadzwonić 
do dyżurnego. Podjęto już działania związane z poprawą sytuacji z zasięgiem. 
Radny Paweł Lipiński - podziękował za dotychczasową współpracę i życzył dalszych 
sukcesów. Zgłosił też potrzebę wsparcia władz samorządowych w sprawie wniosku 
do Inspekcji Transportu Drogowego w sprawie lokalizacji odcinkowego pomiaru prędkości lub 
radaru. Dotychczasowe ograniczenia prędkości są łamane przez kierowców i takie działania 
poprawią bezpieczeństwo w miejscowości Brzóze. 
Komendant - przychyli się do tego wniosku i skieruje do GDDKiA prośbę, ale Policja nie ma 
wpływu na realizację wniosku. Powiedział też, że jeśli chodzi o dk 50 to należy zastanowić się 
nad chodnikiem na całej długości tej drogi od Mińska Mazowieckiego do granic powiatu. 
Radna Elżbieta Roguska - poprosiła o zwrócenie szczególnej uwagi na okolice szkoły 
w Starej Niedziałce. Jest tam bardzo słaba widoczność pasów, są wyświetlacze prędkości, 
ale niestety nie wszyscy przestrzegają przepisów. Poprosiła też o szczególną kontrolę okolic 
nowopowstałego marketu. Złożono już wniosek o przejście dla pieszych w tym miejscu, 
bo uczęszcza tamtędy wielu mieszkańców, w tym również dzieci. 
Komendant - poinformował, że Policja stara się kontrolować tego typu miejsca, natomiast 
jeśli chodzi o przejście dla pieszych to zostanie to sprawdzone, być może udałoby się wykonać 
wyniesione skrzyżowanie w tym miejscu. 
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Radny Jakub Samborski - podziękował za poczucie bezpieczeństwa, które zapewnia Policja. 
Komendant -podziękował za docenienie pracy Policji i poinformował o wakatach, pomimo 
których zadania stawiane przed policjantami muszą być realizowane. 
Radny Zbigniew Chodziński - przypomniał, że w poprzednim roku prosił o większą ilość 
patroli w Stojadłach i w tym roku ponawia prośbę. Poprosił też o zwracanie uwagi 
na niewłaściwe zachowanie młodzieży na chodnikach i przejściach dla pieszych. 
Komendant przypomniał o akcji realizowanej w tamtym roku w Stojadłach. Poinformował 
również, że zwrócono się do Miasta o zakup specjalistycznych urządzeń mierzących hałas 
i poziom spalin, które pomogą realizować zadania. Jeśli chodzi o młodzież to jest to wspólna 
sprawa i trzeba szukać dla nich odpowiedniego zajęcia. 
Radny Maciej Gałązka - zgłosił potrzebę nasilenia kontroli na trasie 802, ponieważ dochodzi 
tam do niebezpiecznych sytuacji. Przypomniał też o spotkaniu na terenie gminy dotyczącym 
bezpieczeństwa i poprosił o promocję tego typu wydarzeń, aby jak najwięcej mieszkańców 
mogło wziąć udział. Powiedział również, że nasiliły się strajki rolników i prosi, żeby nie 
reagować na tych ludzi agresywnie, bo walczą o swoje prawa i swoje dobro. 
Komendant zwróci uwagę na trasę nr 802. Policja stara się docierać do mieszkańców 
i rozmawiać na ważne tematy. Jeśli chodzi o rolników to podpisuje się pod wypowiedzią 
radnego i Policja rozmawia z rolnikami. Emocje się pojawiają, ale nie generuje ich Policja, 
która stara się zabezpieczać takie wydarzenia i działa w granicach prawa. Rolnicy muszą 
realizować swoje protesty w granicach prawa. Komendant docenia to, że udaje się panować 
nad emocjami i realizować rzeczy, na które jest zgoda. 
Radny Andrzej Jaworski- również poprosił o nasilenie uwagi na trasę 802 w Hucie Mińskiej 
i poinformował, że na parkingu przy boisku Tygrysa Huta Mińska zbiera się młodzież 
zakłócająca spokój autami.i stwarzająca niebezpieczeństwo. 
Komendant - przypomniał, że w tej okolicy doszło do śmiertelnego wypadku pomimo 
istniejącej infrastruktury, więc patrole są tam często. Jeśli chodzi o parking to zostanie na to 
miej sce zwrócona uwaga. 
ml. bryg. Tomasz Kosznik p. o. Komendanta Powiatowego Powiatowej Państwowej 
Straży Pożarnej w Mińsku Mazowieckim - przedstawił sprawozdanie z działalności 
Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Mińsku Mazowieckim w 2023 r. 
w zakresie bezpieczeństwa publicznego. 

Punkt 6. 
Sprawozdanie z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych 

Pan Sławomir Barankiewicz Prezes Zarządu Miejsko-Gminnego Związku OSP RP 
w Mińsku Mazowieckim - odniósł się do funkcjonowania Zarządu Miejsko-Gminnego 
Związku OSP RP i przedstawił dane statystyczne i informacje dotyczące funkcjonowania 
jednostek OSP z gminy oraz ilość zdarzeń i akcji, w których uczestniczyli strażacy ochotnicy. 
Przewodniczący Rady Gminy podziękował za przedstawione sprawozdanie 
i poinformował, że początek przyszłej kadencji to dobry czas na spotkanie z Zarządem 
Miejsko-Gminnym w celu ustalenia zasad współpracy na przyszłość, głównie w zakresie 
finansowania. 
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Pan Stanisław Smater Prezes OSP Janów - przedstawił sprawozdanie z działalności 
jednostki. 
Pani Karolina Szymańska druhna OSP Stara Niedziałka - przedstawiła sprawozdanie 
z działalności jednostki. 
Pan Wojciech Padzik Wiceprezes i Naczelnik OSP Stojadla - przedstawił sprawozdanie 
z działalności jednostki. 
Pan Karol Szczęsny Wiceprezes i Naczelnik OSP Zamienie - przedstawił sprawozdanie 
z działalności jednostki. 
Przewodniczący Rady Gminy - podziękował za sprawozdania i zaprosił do współpracy 
wszystkie jednostki OSP. 

Punkt 7. 
Sprawozdanie z działalności Wójta 

Wójt - przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności i z pracy Urzędu Gminy. 
Pani Halina Adamiec Przewodnicząca Zarządu Gminnej Spółki Wodnej - przedstawiła 
informacje dotyczące prac realizowanych przez Gminną Spółkę Wodną. 

Przewodniczący Rady zarządził przerwę w obradach do godz. 13.45. 
Po przerwie obrady zostały wznowione. 

Punkt 8. 
Ocena zasobów pomocy społecznej w Gminie Mińsk Mazowiecki 

Pan Sławomir Barankiewicz Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej - 
przestawił Ocenę zasobów pomocy społecznej w Gminie Mińsk Mazowiecki. 
Wobec braku pytań Ocena zasobów pomocy społecznej w Gminie Mińsk Mazowiecki została 
uznana za przyjętą. 

Punkt 9. 
Uchwala w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2023 rok 

Skarbnik Gminy- przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały i zgłosiła autopoprawki. 
Przewodniczący Rady - zapytał, czy są pytania do projektu uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymał się 
1 radny. 
Uchwala w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2024 rok została 
podjęta. 
Uchwala Nr LXV. 626. 2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Punkt 10. 
Uchwala w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mińsk Mazowiecki 

na lata 2024-2032 

Skarbnik Gminy- poinformowała, że jest to dostosowanie zmian w budżecie do Wieloletniej 
Prognozy Finansowej. Deficyt budżetu wynosi 11 747 430,48 zł. 
Przewodniczący Rady- zapytał, czy są pytania do projektu uchwały- pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymał się 
1 radny. 

Uchwala w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mińsk Mazowiecki 
na lata 2024-2032 została podjęta 
Uchwała Nr LXV.627.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 11. 
Uchwala w sprawie terminów i sposobu ustalania zaliczkowych wpłat nadwyżki 
środków obrotowych dokonywanych przez samorządowy zakład budżetowy - 

Gminny Zakład Gospodarki Komunalnej w Mińsku Mazowieckim 
do budżetu Gminy Mińsk Mazowiecki oraz sposobu i terminu rocznych rozliczeń 

i dokonywania wpłat do budżetu 

Pani Małgorzata Komuda - Ołowska Dyrektor Gminnego Zakładu Gospodarki 
Komunalnej - przedstawiła projekt uchwały i poprosiła o jej podjęcie. 
Przewodniczący Rady- zapytał, czy są pytania do projektu uchwały- pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwala w sprawie terminów i sposobu ustalania zaliczkowych wpłat nadwyżki środków 
obrotowych dokonywanych przez samorządowy zakład budżetowy - Gminny Zakład 
Gospodarki Komunalnej w Mińsku Mazowieckim do budżetu Gminy Mińsk Mazowiecki 
oraz sposobu i terminu rocznych rozliczeń i dokonywania wpłat do budżetu została 
podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr LXV.628.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Punkt 12. 
Uchwala w sprawie wniesienia aportu do spółki SIM Mińsk Mazowiecki Sp. z o. o. 

Wójt Gminy - poinformowała, że uchwała dotyczy wprowadzenia jednej nieruchomości 
aportem do Spółki SIM o wartości 1 O 11 060 zł, co daje 20 221 udziałów o wartość 50 zł za 
każdy udział. Nieruchomość jest w Wólce Mińskiej, ma powierzchnię 4 162 m2 i spełnia 
wymagania do wprowadzenia jej do spółki, w której oprócz Gminy jest również Miasto Mińsk 
Mazowiecki i Krajowy Zasób Nieruchomości. Miasto również wprowadziło jedną ze swych 
działek do spółki. Spółka pracuje na bieżąco. 
Przewodniczący Rady- zapytał, czy są pytania do projektu uchwały- pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 11 radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymało się 
3 radnych. 

Uchwala w sprawie wniesienia aportu do spółki SIM Mińsk Mazowiecki Sp. z o. o. została 
podjęta 
Uchwala Nr LXV. 629.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 13. 
Uchwala w sprawie zasad udzielenia dotacji z budżetu gminy na dofinansowanie 

kosztów inwestycji służących ochronie powietrza na 2024 rok 

Zastępca Wójta - poinformował, że jest to uchwała podobna do tej podejmowanej w ubiegłym 
roku. Zadaniem uchwały jest stworzenie ram prawnych do udzielania wsparcia finansowego 
mieszkańcom gminy w wysokości do 5 tys. zł i do 80% wartości wymiany pieca. Zasady 
są bardzo podobne jak w poprzednim roku. Wnioski można składać do 30 września, a rozliczać 
do 31 października. Wicewójt przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały dotyczącą 
aktualizacji podstawy prawnej. 
Przewodniczący Rady - zapytał, czy są pytania do projektu uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwala w sprawie zasad udzielenia dotacji z budżetu gminy na dofinansowanie kosztów 
inwestycji służących ochronie powietrza na 2024 rok została podjęta jednogłośnie. 
Uchwala Nr LXV. 630.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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♦ 

Punkt 14. 
Uchwała w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 
lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków 

Zastępca Wójta - poinformował, że projekt uchwały jest procedowany ponownie. 
Był również konsultowany z Urzędem Ochrony Konkurencji i Konsumentów oraz z Ministrem 
Rolnictwa. Celem uchwały jest przekazanie pozyskanej w ramach programu Polski Ład dotacji 
na prace remontowe zabytkowego budynku, w którym mieści się siedziba sanepidu. 
Przewodniczący Rady - zapytał, czy są pytania do projektu uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 
znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków została podjęta jednogłośnie. 
Uchwala Nr LXV. 631. 202 4 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 15. 
Uchwala w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad soleckich 

na terenie Gminy Mińsk Mazowiecki 

Sekretarz Gminy- poinformowała, że upływa pięcioletnia kadencja sołtysów i rad sołeckich 
i w związku z tym trzeba zorganizować wybory. Zgodnie ze statutem sołectw zarządzenie 
wyborów następuję na wniosek Wójta w drodze uchwały Rady Gminy. Zgodnie z projektem 
uchwały wybory sołeckie mają odbyć się od 13 maja 2024 r. do 28 czerwca 2024 r., natomiast 
do 6 maja 2024 r. ma zostać opracowany harmonogram wszystkich zebrań wiejskich 
wyborczych. W zebraniach będą uczestniczyli przedstawiciele Urzędu Gminy. 
Przewodniczący Rady - zapytał, czy są pytania do projektu uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad soleckich na terenie Gminy 
Mińsk Mazowiecki została podjęta jednogłośnie. 
Uchwala Nr LXV. 632. 2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Punkt 16. 
Uchwala w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych przez 

Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki uwag złożonych do projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki 

obejmującego części miejscowości Stara Niedziałka i Niedziałka Druga 
pn. ,,Stara Niedziałka i Niedziałka Druga - tereny inwestycyjne" 

Pani Urszula Milewska Pracownik Urzędu Gminy - poinformowała, że projekt planu był 
wykładany w dniach od 26 lutego 2024 r. do 22 marca 2024 r. Dyskusja publiczna odbyła się 
18 marca 2024 r. Uwagi do projektu planu można było składać do 1 O kwietnia 2024 r. Wpłynęła 
1 uwaga, ale z przyczyn formalnych nie mogła być uwzględniona, ponieważ działka której 
dotyczy uwaga nie leży w granicach opracowywanego planu. 
Przewodniczący Rady Gminy-odczytał treść uwagi i odniesienie się Wójta do uwagi. Pytań 
nie zgłoszono. 

Uwaga nr I zgłoszona przez osobę fizyczną I O. 04. 2024 r., 
dotyczy dz. nr 524/25 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie utrzymanie decyzji Wójta 
o odrzuceniu przedstawionej uwagi 

W glosowaniu wzięło udział 1 O radnych. 
Za podtrzymaniem decyzji Wójta było 9 radnych, nikt nie był przeciw, od głosu 
wstrzymał się 1 radny. 

Uwaga została nieuwzględniona. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 10 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 9 radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymał się 
1 radny. 

Uchwala w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych przez 
Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki uwag złożonych do projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części 
miejscowości Stara Niedziałka i Niedziałka Druga pn. ,,Stara Niedziałka i Niedziałka 
Druga - tereny inwestycyjne" została podjęta 
Uchwała Nr LXV. 633. 2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

str. 10/13 



• 

Punkt 17. 
Uchwala w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części miejscowości Stara Niedziałka 
i Niedziałka Druga pn. ,,Stara Niedziałka i Niedziałka Druga - tereny inwestycyjne" 

Pani Urszula Milewska Pracownik Urzędu Gminy - przedstawiła projekt uchwały 
i poinformowała jakich terenów dotyczy. Zgodnie z planem przewiduje się tam tereny głównie 
pod usługi i produkcję. W ramach planu zaktualizowany został również fragment planu pod 
zabudowę mieszkaniową jednorodzinną w Starej Niedziałce odnośnie zapisów obecnie 
stosowanych w gminie przy takim przeznaczeniu. Plan jest zgodny z obowiązującym studium. 
Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania do projektu uchwały - pytań nie 
zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych. 
Za podjęciem uchwały było 11 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Mińsk Mazowiecki obejmującego części miejscowości Stara Niedziałka i Niedziałka 
Druga pn. ,,Stara Niedziałka i Niedziałka Druga - tereny inwestycyjne" została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr LXV. 634. 2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. " 

Punkt 18. 
Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Mińsk Mazowiecki obejmującego części miejscowości Karolina i Stara Niedziałka 

pn. ,,Karolina inwestycyjna" - etap A 

Pani Urszula Milewska Pracownik Urzędu Gminy-poinformowała, że nie wpłynęły uwagi 
do tego projektu planu. Następnie przedstawiła projekt uchwały i poinformowała jakich 
terenów dotyczy. Zgodnie z planem projektuje się tereny produkcyjne z dopuszczeniem 
odnawialnych źródeł energii i lokalizację terenów pod obiekty magazynowe i składy. 
Pozostawia się również część zieloną, czyli tereny lasów od strony miejscowości Dłużka. 
Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania do projektu uchwały - pytań nie 
zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
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Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Mińsk Mazowiecki obejmującego części miejscowości Karolina i Stara Niedziałka 
pn. ,,Karolina inwestycyjna" - etap A została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr LXV. 635.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu." 

Punkt 19. 
Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Mińsk Mazowiecki obejmującego części miejscowości Grębiszew 
pn. ,,Grębiszew inwestycyjny" - etap A 

Pani Urszula Milewska Pracownik Urzędu Gminy - przedstawiła projekt uchwały 
i poinformowała jakich terenów dotyczy projekt planu oraz jakie przeznaczenie proponuje się 
na tym obszarze zaprojektować. 
Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania do projektu uchwały - pytań nie 
zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk 
Mazowiecki obejmującego części miejscowości Grębiszew pn. ,,Grębiszew inwestycyjny" 
- etap A została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr LXV. 636.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu." 

Punkt 20. 
Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki 

z dnia 2 kwietnia 2024 r. 

Radny Jakub Samborski Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - 
poinformował o przedmiocie skargi i przedstawił opinię Komisji w sprawie skargi. Skarga 
dotyczy niewłaściwego wydatkowania środków publicznych oraz niedopełnienia obowiązków 
służbowych i odnosi się do projektu stałej orgamzacji ruchu na ul. Wojska Polskiego w Kolonii 
Janów. 
Wiceprzewodniczący Komisji poinformował, że Komisja zajęła stanowisko rekomendujące 
uznanie skargi za bezzasadną. 
Przewodniczący Rady - otworzył dyskusję i zapytał, czy ktoś chce zabrać głos - nie 
zgłoszono chęci zabrania głosu. 
Projekt uchwały zakłada uznanie skargi za bezzasadną. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 10 radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymało się 
3 radnych. 

Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki 
z dnia 2 kwietnia 2024 r. została podjęta 
Uchwała Nr LXV.637.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 21. 
Wolne wnioski 

Wójt-przedstawił sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Mińsk Mazowiecki 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego za 2023 r. 
Radny Marek Kwiatkowski Wiceprzewodniczący Rady Gminy - przekazał podziękowania 
radnych Rady Gminy p. Przemysławowi Wojdzie Przewodniczącemu Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady podziękował za docenienie jego pracy i zaufanie, którym 
go obdarzono. Podziękował również wszystkim radnym za pracę i zaangażowanie w kończącej 
się kadencji. 

Punkt 22. 
Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady LXV sesji Rady Gminy Mińsk 
Mazowiecki, które odbyły się w dniu 18 kwietnia 2024 r. 

Protokół sporządził: 
Paweł Drobotowski 
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